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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska

oraz  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Wyrzysku w dniu  23  listopada 2015 r.  w punkcie

dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

Radny, Pan Piotr Kuna zapytał,  czy Pani Burmistrz przedzwoniła do Agencji  Rynku Rolnego

z pytaniem jak długą będą jeszcze trzymali wnioski rolników?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że po Komisjach wykona telefon. 

(...)

Radny,  Pan  Piotr  Radwański powiedział,  że  zgłaszał  do  budżetu  wniosek  o  10  tys.  zł

na oświetlenie centrum sportu w Gleśnie co nie zostało ujęte, a przeznacza się 115 tys. zł na kwiatki

w Wyrzysku i Osieku. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że budżet będzie omawiało się

na sesji grudniowej.

Radny, Pan Piotr Radwański powiedział, że jest to punkt wolne głosy i wnioski, a taki wniosek

został zgłoszony miesiąc temu i jest to absurd ponieważ daję się 115 tys. zł na kwiatki, a chce się

coś  zrobić.  Wyjaśniając  radny  powiedział,  że  centrum znajduje  się  koło  szkoły  gdzie  nie  ma

żadnego gniazdka. Następnie radny powiedział, że chciałby złożyć interpelację dotyczącą przeglądu

wszystkich przystanków o czym wspomniał przed rozpoczęciem komisji. 

Pani Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk powiedziała, że wystąpi się do PKS-

u w Bydgoszczy. 

Radny,  Pan  Piotr  Radwański powiedział,  że  PKS  Bydgoszcz  nie  ma  ujętego  w  wykazie

przystanku w Gleśnie, a inspekcja ruchu drogowego ich ukaże jak się nie zatrzymają na jakimś

przystanku i muszą zgłosić się o koncesję do Marszałka. 

(...)
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